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Abstract (en)
[origin: WO9008229A1] A signalling device (20) comprises a body (21) and a holder (22). The body (21) is designed as a hollow cornet with four
wall regions (24; 27) joined to each other along the circumference. Two diametrically opposite wall regions (24) form the wide sides of the body (21)
and the other two diametrically opposite wall regions (27) form the narrow sides of the body (21). The wall regions (27) of the narrow side form a
conical shell. The wall regions (24) of the wide side are preferably flat. A coupling device (23) is arranged between the body (21) and the holder
(22). The wall regions (27) of the narrow side are each provided with a recess (33; 34) located above the foot (28) of the body (21), which has a
given height and extends along the circumference to the junction with the adjacent wall region (24) of the wide side. The holder may consist of a
base plate (22) to which the signalling devices (20) are glued, a foot plate on which the signalling devices (20) are placed, or an inferior purlin on
which the signalling devices (20) are aligned.

Abstract (de)
Die Leiteinrichtung (20) weist einen Leitkörper (21) und eine Haltevorrichtung (22) auf. Der Leitkörper (21) ist als haubenartiger Hohlkörper
ausgebildet, der vier in Umfangsrichtung aneinander anschließende Wandbereiche (24; 27) aufweist, von denen zwei einander diametral
gegenüberstehende Wandbereiche (24) die Breitseiten des Leitkörpers (21) bilden und von denen die anderen beiden einander ebenfalls diametral
gegenüberstehende Wandbereiche (27) die Schmalseiten des Leitkörpers (21) bilden. Die Wandbereiche (27) an der Schmalseite haben die Form
einer Kegelmantelfläche. Die Wandbereiche (24) an der Breitseite sind vorzugsweise eben. Zwischen dem Leitkörper (21) und der Haltevorrichtung
(22) ist eine Kupplungsvorrichtung (23) vorhanden. Die Wandbereiche (27) an der Schmalseite weisen oberhalb des Fußes (28) des Leitkörpers
(21) je eine Ausnehmung (33; 34) auf, die eine bestimmte Höhe hat und die in Umfangsrichtung sich bis zur Übergangsstelle zum benachbarten
Wandbereich (24) an der Breitseite hin erstreckt. Die Haltevorrichtung kann als Bodenplatte (22) zum Festkleben, als Fußplatte zum Aufstellen oder
als Fußschwelle zum Aufstellen und Aneinanderreihen mehrerer Leiteinrichtungen (20) ausgebildet sein.
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